

Styreprotokoll nr. 6 – 2024.

Torsdag 21.11.24 fra kl. 19.00 til 21.00, klubbhuset i Novika.

Til stede: Jan Balseth, Monica T. Mathisen, Harald Inge Mathisen, Christer Øveraas, Roger Bjørsvik, Morten Naustvoll, Henning Pettersen, Bjørn Roald J. Pedersen, Geir Arne Otting, Andreas Otting.

Sak nr. 33/24 Godkjenning av forrige møtereferat.

Referatet er godkjent, men det må rettes opp dato for møtet til 21.08.2024.

Sak nr. 34/24 Økonomi

Jan orienterer om økonomi. Vi har hatt en bra aktivitet som gir inntekter og vi har grei kontroll på økonomien pr. nå.. Vi har fått mye offentlig støtte fra bl.a. Helgelands Kraft, grasrotandelen og tippemidler. Ca. 100 000 på konto.

Sak nr. 35/24 Fremtiden til klubbhuset.

Se vedlegg til sak. Det er mange ting å ta tak i, det er pågående vannlekkasje, skadedyrproblematikk, kapasitetsutfordringer og dårlig lagerplass. Vi diskuterer litt ang. dette og det ble listet opp fordeler med nytt bygg, evt. reparere/utbedre eksisterende bygg.

Vi må kartlegge skader på huset først, få en takstmann til å vurdere dette og ta dette opp med forsikringsselskapet vårt. Det oppnevnes en gruppe som skal jobbe videre med dette. Styret gir gruppen mandat til å undersøke tilstanden på dagens bygg og hvis kostnadene med reparasjon blir for stor må dette på nytt opp til vurdering i styret.

Forslag om at Christer, Morten og Jan sitter i denne gruppa. Enstemmig vedtatt.

Sak 36/24 Trysil Ung.

Christer forteller fra Landsmøtet i NJFF han nettopp har vært på. Trysil Ung er et samarbeid mellom 9 foreninger for å skape mere aktivitet blant barn og ungdom. Kan vi lage vår egen vri på dette? Forslag om samarbeid med Turistforeningen, skytterlag, Røde Kors, 4H, samt skoler i distriktet. Pr. i dag har vi 30 ungdommer i foreninga og vi skulle gjerne vært flere. Vi ser en film fra Trysil Ung og styret er positiv til et slikt prosjekt. Christer tar kontakt med Trysil Ung og prøver å få til et teams møte. Da det er Friluftslivets år i 2025 hadde det vært veldig positivt å få dette til.

Sak 37/24 Årshjul.

Dette har vi pratet om flere ganger. Vi er for dårlig til å få ut informasjon til alle medlemmer. Vi kan allerede nå lage terminlister, oversikt over dugnader, jegerprøvekurs, deltagelse på div. arrangement som Horva, båtmesse osv. Monica tar ansvaret for å lage dette og legge inn i en kalender som kan brukes.

Christer spør Lotte om hun kan ha ansvaret for hjemmesiden vår i NJFF.

Sak 38/24 Eventuelt

Vi må gjøre ferdig kastehusene på leirduebanen for å få utbetalt de siste midlene. Det er vanskelig å drive dugnad på denne årstiden, men vi må få en rask avklaring på om to av våre medlemmer som jobber turnus kan gjøre dette på dagtid. Hvis dette ikke lar seg gjøre må det leies inn noen som kan påta seg å ferdigstille kastehusene.

Henning tok opp at åtebua (campingvogn) vår er full av mugg. Det står ei åtebu i Leirfjord, men tilstanden er ukjent. Roger og Henning tar ansvar for å sjekke dette ut. Er tilstanden dårlig må vi kanskje bygge ny. Vi kondemnerer campingvogna.

Bjørn Roald viser oss et bilde av et låsbart glass skap vi kan få fra Felleskjøpet. Styret sier takk og finner en løsning for plassering.

Geir Arne tar opp spørsmål om hvor mange jegerprøvekurs vi skal ha pr. år og få en oversikt over hvem som er godkjente instruktører.

Vi er enig om et vårkurs og et høstkurs (ca. mars/oktober). Vi har 4 godkjente instruktører og det trengs 7-8 stk. for å gjennomføre ett kurs. Det koster 4.900 kr. for å utdanne instruktører og NJFF Nordland dekker halvparten. De som får en slik utdanning forplikter seg til foreningen i 5 år av gangen. Det er et styrevedtak på å utdanne 3 nye. Geir Arne pratet med instruktørene og avklarer med disse vedr. dato og oppmøte på kursene.

Valgkomite bør begynne å jobbe allerede nå. Christer tar kontakt. **Årsmøtet ble bestemt til 18.02.2025.**

Nissejakt den 15.12.24. Her trenger vi mange i komite til bl.a. parkering, fakkelbokstening, luftgeværskyting, kafe, rydding etterpå osv. Ta kontakt om du kan bidra. Kvinneutvalget deltar i pynting og rydding av huset.

Vervekampanje. Når vi 500 medlemmer? Styret er positiv og det jobbes med flotte premier. Håper mange kan bidra med å endre medlemsskapet sitt til familiemedlemsskap da prisforskjellen ikke er stor.

Det ble etterlyst dameskyting. Kvinneutvalget prøver å få til noen før jul og kommer sterkere tilbake til neste år. Viktig at disse skytingene blir tatt med når terminlistene til neste år lages.

Bommen er endelig i orden og styret takker de som har bidratt til dette.